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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 24 D´ABRIL DE 2024 

 
Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2024000005  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 24 d´abril de 2024 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 20:39 h 
Lloc: Sala de Plens  
https://www.youtube.com/watch?v=jQFVsjfxJ8s  
 
 
Compareixen per a celebrar la sessió ordinària de PLE de l’Ajuntament  sota la presidència de 
l’Il·lm. Sr. Alcalde President: 
 

 Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President, Regidor de Governació i Hisenda. Grup Municipal 
JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Carme Jiménez Fernández, 1ª Tinent  d'Alcaldia, Regidora de Cultura, Via pública, 
Administració, Organització i Recursos Humans . Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí.  2ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Benestar Social, Gent Gran i 
Medi ambient. Portaveu Grup Municipal JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Esther Milán Sánchez , 3ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Participació ciutadana, Promoció 
Econòmica, Comerç i Turisme i Habitatge. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Antoni Calveras Fugaroles 4rt. Tinent d’Alcaldia. Regidor d’Urbanisme i Esports Grup 
Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Pau Polo i Gubianas , Regidor de Comunicació i Imatge, Joventut, Actes i Festes, Igualtat i 
Ciutadania i TIC. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Isabel Molina i Martínez Regidora de Salut, Educació i Mobilitat. Grup Municipal JUNTS x 
SVC- CM. 

 Sra. Adriana Delgado i Herreros. Portaveu Grup Municipal ERC-AM 

 Sr. Jordi Palma i Sánchez. Grup Municipal ERC-AM 

 Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. Grup Municipal ERC-AM 

 Sr. Jordi Bacardit i Gordo. Portaveu Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Raquel Castro i Arias. Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Isabel Pérez i Estrada. Portaveu Grup Municipal PSC-CP 
 
 
Assisteix com a Secretari Acumulat el Sr. Miquel Colom i Canal  i com a Interventor accidental el Sr. 
Antoni Coll i Giménez 
 
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar la sessió, 
es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
El Sr. Alcalde obre la sessió del Ple ordinari del mes d’abril. 
 
 
 
 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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ORDRE DEL DIA 

 

1.- DESPATX D'OFICI ....................................................................................................................... 2 

2.- REGIDORIA DE GOVERNACIÓ I HISENDA .................................................................................... 2 

2.1. DONAR COMPTE AL PLE DE LA CORPORACIÓ DE L’APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ 

DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2023. ............................................................................................ 2 

Intervencions: ................................................................................................................................................ 6 

2.2.EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚMERO 10/2024 DEL PRESSUPOST 

MUNICIPAL PER A L'EXERCICI 2024 €, PER IMPORT DE 3.000 €. ............................................... 24 

Intervencions: .............................................................................................................................................. 25 

3.- DONAR COMPTE DECRETS ............................................................................................................ 26 

4.- MOCIONS .............................................................................................................................................. 26 

5.- TEMES SOBREVINGUTS .................................................................................................................. 26 

5.1. APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER 

IMPORT DE 73.644,77 € ........................................................................................................................... 27 

Intervencions: .............................................................................................................................................. 28 

5.2. APROVACIÓ D’ADHESIÓ AL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL DEPARTAMENT 

DE JUSTICIA DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, LA FEDERACIÓ CATALANA DE 

MUNICIPIS (FMC) I L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS (ACM) I L’AJUNTAMENT DE 

SANT VICENÇ DE CASTELLET PER A LA REALITZACIÓ DE TREBALLS EN BENEFICI A LA 

COMUNITAT ............................................................................................................................................... 29 

Intervencions. .............................................................................................................................................. 32 

6.- PRECS I PREGUNTES ....................................................................................................................... 34 

 

1.- DESPATX D'OFICI 

No hi ha intervencions en aquest punt. 
 

2.- REGIDORIA DE GOVERNACIÓ I HISENDA 

 
2.1. Exp. X2024001590 

DONAR COMPTE AL PLE DE LA CORPORACIÓ DE L’APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL 

PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2023. 

 
Considerant el que disposa l’article 191 del Reial Decret 2/2004, de 5 de març pel que s’aprova el 
Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i els articles 89 i següents del Reial 
Decret 500/90 de 20 d’abril, en relació al procediment d’elaboració i aprovació de la liquidació del 
pressupost. 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Considerant que per resolució d’Alcaldia s’ha aprovat la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç de Castellet corresponent a l’exercici 2023, mitjançant Decret d’Alcaldia número  
2024LLDC000412 de data 9 d’ abril d’enguany. 
 
Considerant l’article 193.4 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, on s’estableix l’obligació de donar compte, un 
cop aprovada la liquidació, al Ple en la primera sessió que es celebri posteriorment a l’esmentada 
aprovació. 
 
És per tot això que, 
 

S’ACORDA 
 
PRIMER.- DONAR COMPTE al Ple de la Corporació del decret núm. 2024LLDC000412, de data 9 
d’ abril de 2024, de l’aprovació de la Liquidació del Pressupost de l’Exercici 2023, el qual es 
transcriu literalment: 
 
“ 
Assumpte 
APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST CORRESPONENT A L’EXERCICI 2023. 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Considerant el que determina article 191 del Reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, que estableix que el 
pressupost de cada exercici es liquidarà en quan la recaptació de drets i al pagament d’obligacions 
al 31 de desembre de l’any natural corresponent. 
 
Considerant que aquesta regulació es complementada pels articles 192 i 193 de la mateixa LRHL i 
pels articles 89 a 105 del Reial Decret 500/1990, de conformitat amb els quals la liquidació del 
pressupost posarà de manifest: 
 
a) respecte del pressupost de despeses, i per cada partida pressupostària, els crèdits inicials, les 

seves modificacions i els crèdits definitius, les despeses autoritzades i compromeses, les 
obligacions reconegudes, els pagaments ordenats i els pagaments realitzats. 
 

b) respecte del pressupost d’ingressos, i per cada concepte, les previsions inicials, les seves 
modificacions i les previsions definitives, els drets reconeguts i anul·lats, així com els recaptats 
nets. 

 
D’altra banda, com a conseqüència de la liquidació del pressupost hauran de determinar-se les 
següents magnituds: 
 
a) els drets pendents de cobrament i les obligacions pendents de pagament a 31 de desembre. 
b) el resultat pressupostari de l’exercici. 
c) els romanents de crèdit. 
d) el romanent de tresoreria. 

 
Considerant que la liquidació del pressupost es pot definir com el conjunt d’operacions que tenen 
per objectiu analitzar, a 31 de desembre, el grau d’execució del pressupost que es tanca, es a dir, 
analitzar en quina mesura els crèdits per a despesa aprovats en el pressupost han donat lloc al 
reconeixement d’obligacions i al seu pagament, i simultàniament analitzar en quina mesura les 
previsions d’ingressos han donat lloc al reconeixement de drets i a la seva recaptació. 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Considerant l’informe emès per la intervenció on s’informa en relació a l’aprovació de la liquidació 
del pressupost corresponent a l’exercici 2023. 
 
 

FONAMENTS DE DRET 
 
Considerant els articles 191 i 192 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
Considerant els articles del 89 a 105 del RD 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el 
capítol sisè de la Llei 39/88 reguladora de les hisendes locals, en matèria de pressupostos. 
 
Considerant la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
Financera. 
 
Considerant l’Ordre HAP/419/2017 de 14 de març, per la qual es modifica la Ordre EHA/3565/2008, 
de 3 de desembre, per la que s’aprova l’estructura dels pressupostos de les entitats locals. 
 
Considerant l’Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, per la que s’aprova la Instrucció del model 
normal de comptabilitat local. 
 
Considerant l’article 16 del RDL 1463/2007, de 2 de novembre, pel que s’aprova el Reglament de 
desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat Pressupostària, en la seva 
aplicació a les Entitats Locals. 
 
Considerant que l’adopció d’aquesta resolució és competència de l’Alcaldia, en virtut de  l’article 
21,1 J de la LBRL 7/1985 de 2 d’abril reguladora de les bases de règim local modificada per la Llei 
11/1999 de 21 d’abril. 
 
 
És per això que  

 
S’ACORDA: 

 
PRIMER.- DEIXAR SENSE EFECTES el Decret d’alcaldia 2024LLDC0000384 de 2 d’abril de 2024, 
en el que es procedia a l’aprovació de la liquidació del pressupost, per rectificació d’imports en el 
resultat pressupostari i en el resultat del romanent de tresoreria.  
 
SEGON.- APROVAR l’expedient de la liquidació del Pressupost Municipal de l’exercici econòmic 2023 
amb els documents que integren el mateix expedient i posant de manifest els resultats següents en 
euros: 
 
Respecte al pressupost de despeses: 
 

1. Exercici en curs 
 

Pressupost inicial:     10.730.066,52       
Modificacions:         3.603.290,72 
Pressupost definitiu:    14.333.357,24 
Despeses autoritzades:    12.372.536,75 
Despeses compromeses:    11.688.577,35 
Obligacions reconegudes:     10.991.649,46 
Pagament líquids realitzats:    10.603.373,26 
Obligacions pendents de pagaments:           388.276,20 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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2. Exercicis tancats 
 
Pendent pagament inici exercici:         636.867,69 
Baixa obligacions reconegudes inicials:                  0,00 
Pagaments realitzats:          179.177,08 
Pendent pagament final exercici:         248.591,49 
 
 
Respecte al pressupost d’ingressos: 
 
1. Exercici en curs 
 
Pressupost inicial:       10.730.066,52 
Modificacions:         3.603.290,72 
Pressupost definitiu:       14.333.357,24 
Drets reconeguts totals:    10.856.785,74 
Baixes              345.654,19 
Drets reconeguts nets:                  10.511.131,55 
Recaptació líquida:       10.075.406,95 
Drets pendents de cobrament:           435.724,60 
 
2. Exercicis tancats 
 
Drets pendents de cobrament a inici d’exercici:      2.396.214,18 
Baixes drets reconeguts inicials:           214.799,86 
Recaptació:              323.935,20 
Pendent de cobrament final exercici:       1.857.979,12 

 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI 
 
 

CONCEPTES 
DRETS 

RECONEGUTS 
NETS 

OBLIGACIONS 
RECONEGUDES 

NETES 

AJUSTOS 
 

RESULTAT 
PRESSUPOSTARI 

   a. Operacions corrents 9.077.815,20 9.015.899,70   

   b. Altres operacions no financeres 401.822,43 1.421.285,43   

1.Total operacions no financeres (a+b) 9.479.637,63 10.437.185,13  -957.547,50 

2.Actius financers 0,00 0,00   

3.Passius financers 1.031.493,92 554.464,33   

RESULTAT PRESSUPOSTARI 10.511.131,55 10.991.649,46  -480.517,91 

 
AJUSTOS 
     

4.Crédits gastats finançats amb romanent de tresoreria per despeses 
generals  572.441,53  

5.Desviacions de finançament negatives de l'exercici   941.226,37  

6.Desviacions de finançament positives de l’exercici   993.829,93  

RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT      39.320,06 

 
 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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ROMANENT DE TRESORERIA 
 
 

 
COMPONENTS 

 

EXERCICI 
 2022 

EXERCICI  
ACTUAL 2023 

1. Fons líquids  3.102.110,06  2.689.110,86 

        

2. Drets pendents de cobrament  2.409.979,98  2.306.844,68 

         

  + del Pressupost corrent 486.234,91  435.724.60  

  + del Pressupost tancat 1.909.979,27  1.857.479,12  

 + d’Operacions no pressupostàries 13.758,80  13.640,96  

        

3. Obligacions pendents de pagament  1.170.723,55  1.394.510,18 

       

  + del Pressupost corrent 176.505,70  388.276,20  

  + del Pressupost tancat 251.262,87  248.591,49  

  + d’Operacions no pressupostàries 742.954,98  757.642,49  

      

4 Partides pendents d’aplicació  32.525,01  77.121,40 

      

 - cobraments realitzats pendents d’aplicació definitiva      

  - pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva 
 

32.525,01 
 

77.121,40  

I. romanents de tresoreria total (1 + 2 – 3 + 4)   4.373.884,50  3.678.566,73 

II. Saldos de dubtós cobrament   1.501.753,47  1.526.814,39 

III. Excés de finançament afectat   1.738.609,31  1.827.448,76 

IV. Romanent de tresoreria per a despeses generals (I - II - III)   1.133.521,72  324.303,58 

D.P.A.  +  D.I.P.P.  920.660,93  522.314,53 

Romanent ajustat  
212.860,79  -198.010,95 

 
 
TERCER.- DONAR compte al Ple Municipal en la primera sessió que se celebri, d’acord amb l’article 
193.4 de la del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l’article 90.2 del Reial decret  500/1990, de 20 d’abril. 
 
QUART.- TRAMETRE còpia d’aquesta liquidació als òrgans competents, tant de la Delegació 
d’Hisenda i a la Generalitat de Catalunya i donar compliment al que estableix l’art. 15.3 de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d’informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera.” 
 

La portaveu del grup municipal d’Esquerra Republicana demana la paraula per intervenir en aquest 
punt. 
Sra. Adriana Delgado: 
“Bon vespre a tothom. 
Be, en aquest punt nosaltres voldríem intervenir.  
 
Primer farem una reflexió, crec que és òbviament conegut el que opinem uns i altres, perquè ho 
hem publicat a xarxes, però crec que precisament ara que passa pel Ple és el moment que en 
parlem. Gairebé trobo que seria una falta de respecte no fer-ho, i fer veure que no em sentit res. I 
creiem que on toca precisament és aquí en el Ple, i per tant voldríem com a mínim fer arribar el 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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nostre posicionament davant el que ha sortit aquests dies de la liquidació del pressupost 2023 i 
l’anunci d’un pla de sanejament de la Diputació de Barcelona pels propers 2, 3 anys. 
 
Nosaltres com Esquerra Republicana el que volem és defensar la nostra gestió en l’anterior mandat. 
Que també vam governar en coalició amb el PSC i amb els Comuns durant un temps. I defensar la 
nostra coherència. 
 
Nosaltres volem dir que en diverses ocasions vam parlar de les dificultats econòmiques i dels 
problemes de finançament municipal. Nosaltres vam dir que les despeses pujaven i que per això 
pujaven els ingressos, no al inrevés, i per això buscàvem finançament, sobre tot en ajudes d’altres 
administracions. 
 
Insisteixo, nosaltres vam explicar que hi havia una situació econòmica complicada com a tot arreu: 
hi va haver una pandèmia, hi va haver una crisi de preus. També hi havia una situació que venia, 
creiem, d’anys enrere que no es tocaven taxes, que no es tocaven, no es tocaven impostos tot i que 
els serveis eren deficitaris. Alguns molt, com era el servei de recollida de residus, vam pujar la taxa, 
per exemple 9 euros a l’any. 
 
Vam estalviar, vam incrementar el romanent, vam legalitzar contractes... i tot això es va criticar 
moltíssim, fins hi tot les partides per pagar la llum. 
 
I creiem que ens ho van enfocar al revés a nosaltres tot allò que fèiem, que si que teníem prou 
ingressos però que triàvem malament les despeses, que havíem de gastar en altres coses, no en les 
factures. 
 
Fins hi tot he revisar el Ple del darrer pressupost que es va aprovar amb nosaltres a govern el 2023. 
He fet una repassada de les nostres explicacions, crec que son coherents, que les mantenim, que 
per això ens van fer prendre determinades decisions des del 2019. I després, tot y la pandèmia, ens 
la vam trobar al març del 2020, i tot  això amb el que va suposar: l’aturada de l’administració, la del 
país sencer, la crisi de preus que ja hem comentat, i el infra finançament que nosaltres també vam 
denunciar en diverses ocasions. 
 
I això no ho diem ara pel que s’ha dit aquests darrers dies, pel que van dir vostès a la roda de 
premsa... si no que això ho vam dir durant tot el mandat, i està recollit, i és el que continuem dient i 
és el que continuem defensant. Per exemple, en aquest pressupost 2023 ja l’hem dit que s’havia 
preparat en un moment de complexitat, de crisi energètica, de crisi de subministrament de  
materials, de inflació en gran part a conseqüència del post Covid, de la guerra a Ucraïna,  y que tot 
això havia evidentment comportat conseqüències econòmiques i socials globals.  
 
Se’ns va criticar que incrementéssim les partides, com deia a l’inici, de subministraments que vam 
incrementar un 70% pràcticament respecte al cost del 2022. Que no era un pressupost realista 
després d’aquesta pujada desorbitada, i que amb 50 mil euros i no els 200 mil que havíem previst, 
en teníem més que prou. I que els ingressos podien estar garantits. Això ens deien, i ens criticaven 
que en canvi havíem disminuït partides com les de programes, que a nosaltres també ens haguessin 
agradat que fossin més altes, que haguéssim pogut dir que si a moltes entitats, que s’hagin pogut 
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posar aire a condicionat, això ens hagués agradat. Però si,  vam escollir en quines despeses s’havien 
de gastar aquests diners.  
 
Nosaltres vam insistir amb aquest relat, nosaltres dèiem que no pujaven els ingressos, que pujaven 
les despeses. Tot el que comportava l’increment de serveis, l’increment de preus, etc. 
 
I després, el que també nosaltres volem posar sobre la taula son els dos informes d’intervenció 
desfavorables en les modificacions de crèdit del seu govern aprofitant el romanent, un romanent 
que tant ens havien criticat. I els informes d’intervenció son prou clars en les seves conclusions: que 
el més raonable no seria tramitar aquesta modificació per generar més despesa de la prevista; i en 
el segon cas que si s’haguessin anat destinant els estalvis que s’han anat produint durant l’exercici, 
que no estaven degudament consignades, tot i que les havíem pujat i això se’ns va criticar, no 
s’hagués arribat a la situació actual. 
 
Jo recordo coses que van passar amb l’increment de la taxa d’escombraries, que era un increment 
abusiu, i estàvem parlant de 9 euros a l’any quan teníem un dèficit de 250 mil euros. 
Al 2022, tot i la situació econòmica ens van dir que es perdia l’oportunitat de posar-la a nivells del 
2019 i que tocava que l’Ajuntament renunciés a ingressos, i el que es necessita és més ingressos. 
Això és així i s’ha de poder acceptar, i acceptar aquesta responsabilitat. 
 
I suposo que ens diran que nosaltres vam fer una modificació de crèdit a inicis dels 2023. Si, la vam 
fer, teníem romanent que vam haver de gastar en part per exemple 70 mil euros dels interessos de 
les despeses que pujaven; les despeses de consum; vam incrementar alguns programes; les noves 
licitacions amb increment de preus (també és veritat no ens hem amagar). També hi ha una 
execució de les inversions reduïda, en part per aquesta aturada, i també en part per la crisi de preus 
i les licitacions que es van preparar, que algunes estan sortint ara, i que van quedar desertes... ja 
ens hagués agradat a nosaltres poder haver executat molt més. Però crec que s’ha de poder 
explicar quin és el context i situacions que venen de molt lluny, com aquest: no s’han incrementat 
els ingressos feia anys i panys. 
 
Per part nostra res més. Nosaltres insistim, nosaltres creiem que les polítiques d’Esquerra 
Republicana són coherents. Evidentment s’hi pot estar més o menys d’acord, però nosaltres el que  
hem fet, perquè ho hem fet,  ho hem explicat. Hem sigut valents en algunes decisions en un 
mandat que va ser complicadíssim i que ens van criticar molt, que potser o va agradar a tothom, 
només faltaria, però que tenien una explicació. I vostès no van fer una oposició constructiva, 
primer. I després veiem que van fer unes promeses electorals que no es basen en un model, com és 
el cas nostre: model republicà municipalista, sinó que van prometre baixades d’impostos etc. que 
era impossible de complir, i que per tant aquests primers mesos de l’any hi ha hagut una mala 
gestió econòmica, i per tant també son responsables d’aquestes decisions, aquestes modificacions 
de crèdit per a unes despeses que nosaltres en la majoria dels casos també hem posat de manifest, 
en entredit, si. Perquè al final és decisió seva en què se’ls gasten. 
 
I en tot cas insisteixo: vam intentar reduir despeses, vam reduir les despeses de programes 
sectorials, vam intentar estalviar, vam pujar el romanent, vam trobar-nos a una situació de  baixa 
execució, si, vam pujar taxes, vam explicar que era molt difícil pagar les factures que pujaven i que 
els ingressos no ho feien, no pujaven.  
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Vam consultar la Diputació, vam seguir les seves recomanacions, vam demanar un pla d’estabilitat, 
vam demanar un pla d’estalvi energètic, també, després d’una auditoria energètica als 
equipaments municipals.  
Vam fer més de 24 licitacions  de serveis o compres que no estaven contractats com ho havien 
d’estar. I aquelles factures que passen pel Ple per primera vegada. 
I per això nosaltres, repeteixo, creiem que hem sigut responsables, que hem sigut realistes, que no 
hem fet volar coloms en cap moment, i  per això aquestes explicacions ara que per nosaltres tenen 
una coherència i hi ha uns fets, unes declaracions al darrere que ens avalen i tothom és responsable 
de les seves decisions. 
Moltes gràcies.” 
 
A continuació té la paraula la portaveu del PSC. 
Sra. Isabel Pérez: 
“Aquesta regidora ja va contestar en el seu dia el que pensava de la seva opinió al respecte del 
pressupost. Dono doncs per tancat aquest tema, no continuaré mirant cap en darrere, si no mirant 
cap endavant a tot el que sigui necessari per tirar endavant el poble, vingui de qui vingui perquè 
estem, jo penso, en política municipal per tirar endavant Sant Vicenç i en molts temes els hi fa 
molta falta que col·laborem tots com a municipi. Gràcies.” 
 
El portaveu de Sant Vicenç sou Vosaltres. 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Hola bona nit. 
En primer lloc, el que m’agradaria escoltar avui és algú que es disculpi i no que li posi la culpa a un 
altre. Per què el que està clar és que dels 4 partits que estem aquí, dels tres partits i de l’agrupació, 
els únics que no hem estat en el govern és Sant Vicenç sou Vosaltres. Per tant, o PSC o ERC o 
JUNTS... o PSC i ERC o JUNTS tenen la culpa d’aquesta situació, o be JUNTS o be PSC i ERC, vull dir, 
això son faves contades, o tots. Per tant, m’agradaria haver sentit: «escolteu, tinc part de 
responsabilitat en això».  
 
Bona tarda a tothom.  
Dir que des de Sant Vicenç sou Vosaltres i com a portaveus de la ciutadania ens agradaria comentar 
alguns aspectes sobre aquest tema: 
La realitat actual de Sant Vicenç de Castellet és que estem endeutats greument. Hem gastat més 
del que hem ingressat, i aixó és lamentable. Per tant, tenim un estalvi net negatiu i ara ens toca 
apretar el cinturó. 
 
Aquests dies ens hem trobat a les xarxes dels diferents partits polítics defensant la seva gestió 
econòmica durant el seu govern. Justificant que la culpa sempre és del bàndol contrari i s’han 
explicat les conseqüències del que implica un pla de sanejament. Un pla de sanejament que ens 
imposen perquè no hem fet la feina  ben feta. La ciutadania té dubtes: Qui no fa be la seva feina? 
Qui no és un bon gestor? L’anterior equip de govern? L’actual equip de govern que fa quasi un any 
que està governant? Tots dos?  
Cada ciutadà té la seva pròpia opinió i no serem nosaltres qui direm què han de creure, sinó que 
ens interessa que ens digueu vosaltres com hem arribat a la intervenció de l’Ajuntament, i a la 
imposició d’un pla de sanejament. 
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Però qui realment acabarà patint aquest pla de sanejament és el ciutadà que pagarà més impostos. 
Entre les causes que han provocat aquesta situació des del govern ens indiquen: endeutament en 
préstecs no executats per inversions, traspàs de despeses i la inflació entre els anys 2021-2023, que 
crec que tots els ajuntaments d’Espanya, de Catalunya han patit la mateixa inflació. Per tant, també 
ens agradaria saber quants ajuntaments tenen un pla de sanejament com el que patirà Sant Vicenç 
de Castellet. 
 
Ara be, aquestes aspectes, i molts d’ells es coneixien a l’hora de fer campanya. Sant Vicenç sou 
Vosaltres ja ho va informar durant la campanya, però es va oblidar a l’hora de prometre un poble 
idíl·lic pels altres partits polítics. Amb el canvi de govern entenem que l’equip de govern era 
coneixedor d’aquests crèdits bancaris i el que suposa el pagament mensual del crèdit. A més 
s’aprova un pressupost rècord per l’any 2024. Per tant, més enllà de les actuacions passades, també 
hi ha una gestió actual responsable  del que està passant i que ens ha dut a aquest pla de 
sanejament. Que tal i com hem advertit l’equip de govern implica la reprogramació de projectes 
plantejats, la reducció de despeses i la pujada de impostos per augmentar ingressos i quadrar el 
pressupost. 
De nou, i això ja ho hem anunciat a la nostra candidatura que passaria, de nou les santvicentines i 
els santvicentins son víctimes directes de la mala gestió política que es va realitzar i que realitza 
durant l’any 2023. 
 
I finalment, amb això acabo, que cada grup polític de l’anterior, i l’actual equip de govern doni la 
cara i doni les explicacions oportunes perquè la pròpia ciutadania arribi a la conclusió  de qui és o 
ha estat causant d’aquesta situació. 
 
I com deia abans, crec profundament que és una situació en la qual s’haurien d’admetre 
responsabilitats, presents i futures. 
Moltes gràcies. 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Gràcies Sr. Bacardit.  
 
En tot cas si els sembla be respondre al revés de com han intervingut. 
 
En primer lloc el Sr. Bacardit, Sra. Pérez i Sra. Delgado. 
 
En primer lloc Sr. Bacardit, nosaltres ens podem fer responsables dels sis mesos de gestió: des del 
mes de juny fins l’acabament de l’exercici. 
En segon lloc, vostè Sr. Bacardit és coneixedor del crèdit bancari actual a l’Ajuntament de Sant 
Vicenç? “ 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“No, ho desconec. No estic a l’equip de govern” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Doncs vostè podria ser coneixedor exactament igual que nosaltres a l’oposició.  Vostè sap que des 
de l’oposició a vegades és molt més difícil tenir informació que no pas estan al govern. Bàsicament 
perquè el qui governa gestiona. Llavors és molt més complicat des de l’oposició tenir aquesta 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/


  

 

Document signat electrònicament. Codi Segur de Verificació (CSV): dfa86132-066e-4a43-b2e8-e55cfa5ab960 
Autenticitat verificable a https://www.svc.cat/seu/validador-documents/  

C
TD

 0
2

03
-1

 

P
la

ça
 d

e 
l’A

ju
n

ta
m

en
t,

 1
0

 -
 0

8
2

9
5

 S
an

t 
V

ic
en

ç 
d

e 
C

as
te

lle
t.

 T
el

. 9
3

6
9

3
0

6
11

 -
 F

ax
 9

3
6

9
3

06
1

0
 -

 w
w

w
.s

vc
.c

at
 -

 s
vc

as
te

lle
t@

sv
c.

ca
t 

informació i accedir fins i tot a la comptabilitat com si hem fet nosaltres per assumir tota la càrrega 
que hem tingut, jo mateix ho he fet, he dedicat moltíssimes hores a la comptabilitat per poder 
esprémer absolutament fins a l’últim cèntim per intentar que moltes de les actuacions que estan 
previstes puguin ser una realitat encara que siguin reprogramades. 
Però quan un està a l’oposició no gestiona, estar a l’oposició fa la seva tasca de fiscalització i 
control, en tot cas...” 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Estem parlant de 10 mesos Dani. Estem parlant de 10 mesos...” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Si, però el tancament de l’exercici es fa a 31 de desembre, el 31 de desembre, clar. A partir de l’1 
de gener el que comença és la tasca de comptabilització de l’exercici per donar compte d’aquest 
exercici durant els tres primers mesos que és el que marca la normativa. És per això que no son 10 
mesos, son 6. 
 
En tot cas fent referència com deia, que vostè no és coneixedor, evidentment no sap quants 
préstecs tenim és difícil, és difícil des de l’oposició; i fins hi tot és difícil des del govern si no t’hi 
fiques dins la cuina. És difícil... és difícil saber que a 2024 venceran dos préstecs, venceran vol dir 
que es deixaran  de pagar, però n’hi ha d’altres: en total hi ha una desena més que s’hauran de 
pagar. 
 
Disculpar-nos a les xarxes... be, nosaltres o creiem que ens haguem de disculpar de res, en tot cas 
estem fent una compareixença per assumir la responsabilitat que no ens toca. En tot cas vam fer la 
compareixença i vam explicar amb tot luxe de detalls tot el que ens ha arribat aquí... Per cert, i 
aprofito l’avinentesa, és el segon pla de sanejament que em pertocarà assumir tenint en compte 
que aquest és el segon. El primer va ser al 2008 heretat també d’un altre govern que no era el 
nostre. Mentre nosaltres hem governat no hem hagut de fer absolutament cap pla de sanejament. 
Tampoc hem sona cap planejament al Bages, no vull dir que no hi pugui haver cap... no em sona. 
Potser hi ha algun que no tinc controlat... però no hem sona. 
 
Per cert, producte de trencar l’estalvi net no és un endeutament.  No estem sobre endeutats, no 
tenim un endeutament més alt del que hem de tenir, estem dins del límit legal d’endeutament. En 
tot cas com vaig explicar, les despeses han superar els ingressos, l’estalvi net son els ingressos 
menys les despeses, més les despeses que es fan amb càrrec de romanent dels capítols 1, 2 i 4, 
menys l’anualitat teòrica. El resultat és aquest però ingressos menys despeses, l’estructura 
financera, l’equilibri, ha mostrat un dèficit de menys 500 mil euros.  
 
Que aprofito també per recordar dades 2017 amb govern de Junts: els ingressos van ser de 8 
milions d’euros aproximadament i les despeses de 6,9.  
Del 2018 de 8,1 i les despeses de 7,5. Més 600 mil euros. 
El 2019 de 8,3 i 7,3. Més 600 mil euros. 
 
El 2020 i amb govern del tripartit: 8 milions 7 mil d’ingressos, 7,4 de despeses. Més 600 mil. 
2021 8,1 d’ingressos, 7,8 de despeses. Ja baixem a 300 mil euros en positiu. 
2022 8,4 i 8,1 de despeses. Més 229. 
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I el  2023: menys 500 mil euros. 500 mil euros més de despeses que d’ingressos, despeses i 
ingressos, no endeutament. No estem parlant, en aquest cas concret, no estem parlant d’inversions 
d’endeutament, ja parlaré més endavant , però en aquest cas no estic parlant d’això. 
 
En tot cas agrair-li a la Sra. Pérez la ma estesa de mirar endavant i de ser positiva. En tot cas la 
responsabilitat que ens pertoca a tots. I si em deixa Sr. Bacardit, és no solament avui, sinó quan 
s’hagi d’aprovar el pla de sanejament que ens lliurarà la Diputació de Barcelona. Que no ens intervé 
la Diputació de Barcelona... no ens intervé Sr. Bacardit. La Diputació de Barcelona ens assessorarà 
per fer un pla de sanejament i que haurem de complir de manera obligatòria per sortir del tràngol 
en el qual estem...” 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“És control... vull dir que és un control.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“No, el control el tenim a la casa. Hi ha un control de intervenció que és el que farà doncs que en 
base al pla de sanejament que haurem d’aprovar quan la Diputació de Barcelona ens el plantegi 
doncs s’haurà de fer un seguiment. No haurà de fer-se un seguiment la intervenció de la casa 
només, sinó .... 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Interpretar en el cas que no es segueixi el pla de sanejament, i per lo tant és un control.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“No, la Diputació de Barcelona no intervindrà en aquest moment, la Diputació de Barcelona ja 
intervé en el tema de l’assessorament per fer aquest pla de sanejament. Insisteixo, és la intervenció 
de l’Ajuntament qui en farà el seguiment i a través dels seus informes veurem doncs el que ens va 
dient al respecte. En tot cas la responsabilitat correspondrà a tothom, que degut a les 
circumstàncies que tenim doncs que quan s’aprovi el pla de sanejament l’aprovem. 
 
Només faltaria. Lògicament perquè  les conseqüències doncs son les que son i hem d’assumir la 
responsabilitat i com deia no ens pertocaria a nosaltres si no a qui ha governat durant 4 anys. 
 
Pel que fa a la Sra. Delgado: 
Fa referència a les nostres intervencions en quan estàvem a l’oposició Sra. Delgado, però qui ho 
gestionava? Vostès o nosaltres? Si ho gestionaven vostès que és el que crec que passava, des del 
2019 al 2023, els hi corresponia prendre les decisions. Les que fes falta. I ara les detallarem... les 
que fes falta. Es a dir, si al 2019 nosaltres reclamem en aquell moment cinc anys fa cinc anys que no 
cal incrementar la taxa d’escombraries... estem parlant de fa 5 anys, context econòmic i social és 
ben diferent. Absolutament diferent i no te res a veure amb el que tenim ara. Si volen parlar en 
temps pretèrit podem parlar, però em sembla que ni toca per justificar coses que crec que no son ni 
justificables.  I això si que és ser coherent, és justificar coses que son justificables. Les dificultat 
econòmiques dels ajuntaments els i pertocava a vostès que ho gestionaven.  
 
La Pandèmia es va decretar un 14 de març del 20, si no m’equivoco, i es va aixecar un 6 de juny del 
20.  Posteriorment va haver-hi restriccions. No crec que Sant Vicenç de Castellet, ni el Bages en 
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aquesta pandèmia que hem parlat tant, tantes vegades, s’estengués més exercicis ni més anys dels 
que viscut. En tot cas va haver-hi moments de restriccions, però que sapiguem nosaltres aquestes 
restriccions no afectaven ni a qualsevol tipus de treball de redacció de projectes, ni qualsevol 
treball de redacció de plecs, ja siguin tècnics, o ja siguin de tipus administratiu. Es a dir, la 
maquinària podia haver continuat treballant... en tot cas, i fem referència al que vostès parlen de la 
pandèmia sovint, que la veritat és que ho hem sentit moltíssimes vegades ja. Si vostès creien que 
durant la pandèmia no feia falta endeutar-se perquè estava l’administració, com ha dit vostè Sra. 
Delgado, paralitzada perquè s’endeuta en el 2021 amb 1,5 milions d’euros, al 2022 amb 800 mi 
euros, i el 2023 (últim any de l’exercici) amb un milió més. En total 3,3 milions d’euros. D’aquests 
3,3 milions d’euros s’han executat 900 mil, com va explicar també a la compareixença. Aquests 900 
mil que s’han executat i els 2,4 que no s’han executat... doncs si, els 2,4 estan als fons líquids, el 
romanent de tresoreria en cap cas és una eina que indiqui una bona gestió econòmica. El romanent 
de tresoreria l’únic que indica són els fons líquids que tenim als comptes dels bancs. I aquests fons 
líquids també procedeixen lògicament d’inversions, i per tant d’ingressos que ens donen els bancs 
sense que després s’hagi executat com va passar en la legislatura de l’any 19 al 2023. 
 
Però clar, lògicament aquests ingressos procedents de inversions mitjançant endeutament estan 
compromesos, per tant aquest romanent pot baixar més o menys però el que fa referència a 
aquestes inversions està compromès per les diferents inversions que s’han fet. I posteriorment, i 
quan es trasllada el romanent efectiu afectat d’un exercici a un altre, el que s’ha de fer és decidir si 
alguna part d’aquest romanent, i si alguna part d’aquestes inversions no s’ha efectuat doncs queda 
algun crèdit o es pot alliberar per fer d’altres inversions, o be redirigim aquestes inversions per fer 
altres coses si es considera que això no és així. 
 
Vaig a enumerar moltíssims projectes en aquell moment, ho tornaré a fer ara perquè crec que és 
necessari.  
En aquest cas al 2021 es van plantejar, 

 Actuacions als murs de Castellet per valor de 70 mil euros ,  

 La fase 4 de Castellet de la Casa de l’ermità 109 mil.  

 La redacció del POUM 78 mil (en aquest moment ja,  any 2021). No s’ha fet absolutament res 
de nou respectes aquests crèdits que es van consignar d’aquests 78 mil euros. 

 Tancament d’animals abandonats 8 mil euros 

 La redacció del projecte de la piscina coberta 174. 900 euros ... al 2021.  
Aquests 174.900 del 2021 ara mateix s’està produint la finalització d’aquesta primera fase que 
efectuarem nosaltres, l’equip de govern que està governant ara. Ara mateix es procedirà em els 
propers mesos a l’avaluació de les empreses que han presentat aquests avantprojectes i que 
posteriorment la guanyadora redactarà el projecte. Però es va endeutar l’Ajuntament per 175 
mil euros al 2021... deu ser per la pandèmia també. 
 

Al 2022: 

 La bomba de sanejament de 6 mil euros. 

 Actuacions a edificis d’ensenyament de 132 mil euros, que ara tirem endavant.  

 El pressupost participatiu de 30 mil  euros de 2022, que executarem nosaltres perquè no s’ha 
executat absolutament res. 

 El carrer Armengol, que també executarem nosaltres  perquè no s’ha executat absolutament 
res. 
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 L’adquisició d’un pis per tanteig i retracte per valor de 30 mil euros.  
 
I si no en teníem prou al 2023 i a l’últim exercici de la legislatura, en el qual un govern doncs pot 
entendre que pot seguir governant o no. I per tant cal ser prudent amb les inversions, sobre tot 
d’aquelles que van lligades a endeutament. 

 Va quedar un sobrant de la remodelació de la màquina de tren per valor de 5 mil  

 Actuacions a edificis d’ensenyament 58 mil 

 Aplicacions informàtiques 31 mil. 

 Pressupost participatiu de 2023, 30 mil més que també executarem nosaltres en aquest 
exercici, per què tampoc s’ha fet, ni en el 22 ni en el 23. 

 Equipaments per la Policia Local 12 mil. 

 Càmeres de vídeo vigilància 15 mil. 

 El projecte de les Muntanyes russes 32 mil  

 I un nou tancament d’acollida d’animals per valor de 8 mil euros. 
 
Es a dir, això ens carrega l’anualitat teòrica com deia, al 2019 la vam deixar amb 500 mil euros, i ara 
a 1 de gener de 2024 estarà en 800 mil, estarem un 40% més del que estava. 
L’anualitat teòrica és el retorn del capital i dels interessos que es fan amb inversions que s’han fet 
per via endeutament. Això és una realitat i no és cap especulació. Això són dades estretes  dels 
diferents informes d’Intervenció que  hi ha hagut durant l’exercici i que per tant doncs, com ja vaig 
dir en la compareixença, són absolutament imprescindibles fer-ne esment. 
 
Feia anys que no es tocava la taxa de impostos, si, evidentment feia anys que no es tocaven perquè 
la inflació no era la que és. 
Recordo una dada que fa referència a la inflació: jo vaig parlar a la compareixença que vam parlar 
en aquell moment de que l’any 2021- 2022 i 2023, sumant els tres exercicis, la inflació era d’un 
14%... un 14% a Espanya. Realment, si tinguéssim la possibilitat i la potestat de calcular la inflació 
per Sant Vicenç de Castellet segurament seria més elevada que un 14%, segurament. Per què? 
Doncs perquè hem vist un exemple clar, al maig de 2019 signem el conveni del vial d’accés amb la 
Consellera de Territori en aquell moment, Tania Calvet. En aquell moment el projecte estava valorat 
en 786 euros; ara l’actualitzem, el conveni quan vam arribar nosaltres estava caducat... 
caducadíssim i ningú havia fet res i la Generalitat de Catalunya no sabien absolutament res. I també 
ens van dir que no havia estat una prioritat pel govern anterior...i hem sumat un 55% més al 
pressupost. Tot això l’haurem de pagar els santvicentins i santvicentines. 
 
Per tant, l’IPC pot fins hi tot arribar a ser més alt.  
 
Insisteixo, qui gestionaven eren vostès, no nosaltres. Nosaltres estàvem a l’oposició i intentàvem 
fer de la millor manera possible el control i fiscalització, ni més ni menys. 
Van estalviar, be, si a estalviar li diuen traspassar de 2022 a 2023 919 mil euros de despeses... doncs 
«alavat sigui Deu». 919 mil euros. 919 mil euros que corresponen en un gran percentatge a més de 
50, 60 factures, factures a proveïdors que evidentment es traspassen d’exercici i que consumeixen i 
espremen l’any 2023. Si s’hi fixen les 3 modificacions de crèdit grans que es produeixen durant 
aquest exercici 2023, son exactament de 920 mil euros. Per què? Perquè les partides van quedar 
pràcticament, en molts casos a zero. I és per això que es va haver de fer la modificació de crèdit. 
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Per cert, vostès, com vostè deia Sra. Delgado, van fer la primera al març de 2023, tres mesos... no 1 
mes després d’aprovar el pressupost.   
El pressupost es va aprovar al febrer de 2023,i vostès, un més després, van fer una modificació de 
crèdit de més de 400 mil euros... es a dir, com un pressupost 2. Un pressupost 2 perquè per la 
magnitud del pressupost era com fer un segon pressupost... Un més després d’haver fet el 
pressupost ordinari. 
 
Per tenir un exemple, de les dades en qüestió: en aquell 29 de març, aquells 420 mil euros 
corresponen 256 mil a capítol 2, 70 mil a capítol 3 (interessos de préstecs), capítol 4     4mil, capítol 
6     79.500, dels quals 70 mil per incrementar la partida del carrer Armengol que al final tampoc es 
va poder fer i va quedar desert. I ara ja l’hem adjudicat i es farà en breu. I a capítol 7, 10 mil. 
Per fer-nos una idea: un mes després de vostès haver aprovar el pressupost al mes de febre del 23, 
doncs van incrementar les partides de programes de comunicació en 45 mil euros, de programes de 
presidència en 12 mil, de programes de socorrisme en 18 mil, de desinfecció piscina 9.500, de 
programes de comerç en 11 mil, el manteniment d’edificis municipals en 40 mil, els programes de 
promoció econòmica en 2000, els programes de la Gent Gran en 3000.  
 
Crec que no hi havia diners ni pel dinar de la Gent Gran que per això vam haver de fer un suplement 
a la partida per que es pogués fer el dinar de la Gent Gran que fem al mes d’octubre. 
 
Programes d’ensenyament 1.400, la Fira del Vapor 10 mil més, programes de turisme 9.500. Medi 
ambient 8.200, recollida d’animals 3.500, joventut 3000... i no segueixo perquè fins a 420 mil són 
moltíssims. 
 
Insisteixo, un mes després d’haver aprovat el pressupost. La pregunta és. Quin pressupost van 
aprovar? Faltaven 420 mil euros un mes després. Si això és bona gestió doncs perfecte, però creiem 
nosaltres que en tot cas no s’hi acosta. 
 
Legalitzar contractes.  
Si clar, és que la Llei de contractes  del sector públic precisament l’any 18 canvia, l’any 18 canvi i per 
tant totes les regles del joc que funcionaven fins l’any 2018. L’any 2018 canvien i 2019 precisament 
al final de la nostra legislatura. 
 
Nosaltres, com saben, al desembre de l’any passat de 2023 el que vam fer va ser aprovar un pla de  
contractació, aquest pla de contractació intentarem complir-lo el màxim possible durant aquest 
2024 per tal de que sigui una realitat i que absolutament totes aquelles factures recurrents que hi 
ha es puguin tirar endavant de la manera que preveu aquesta Llei de Contractes del Sector Públic. 
Tot i així van legalitzar contractes, segur, però se’n van descuidar un: que era el del transport urbà. 
Que tenim un informe contundent de la Secretaria municipal en el qual diu que va haver-hi una 
contractació verbal per aquells dos mesos per valor de 15 mil euros i que el tenim allà al calaix per 
veure que hem de fer. En tot cas de moment el que no farem és pagar una cosa que no sabem 
quina responsabilitat en podem tenir. Aquesta és la seva manera de legalitzar els contractes també. 
 
En tot cas la crisi energètica i la post inflació de 2023 generen el que generen. I vostès que havien 
de prendre les decisions, havien de prendre les decisions en base al que estava succeint. I si en 
aquell moment vostès creien que el que s’havia de fer era augmentar els impostos, com també 
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prèvia, per exemple, la 7/22, que va ser aprovada i va ser reivindicada i que podien haver aprovar 
l’increment d’impostos si haguessin volgut (estaven governant en aquell moment i per majoria 
absoluta –per cert-), doncs s’haguessin pogut incrementar els impostos i aquestes dificultats 
econòmiques que vostè diu, Sra. Delgado, segurament haguessin estat inferiors. Però això, com 
deia, no son suposicions, son realitats. 
 
Parlava de la inversió de l’execució reduïda, insisteixo, les inversions tenen un únic problema si es fa 
amb endeutament: que és que si tu fas un endeutament. T’endeutes, a partir de l’exercici següent 
has de pagar aquell deute facis o no facis la inversió. I a més a més, com que la majoria dels casos 
son finançaments de préstecs que ens ofereix la Diputació de Barcelona a través de les dues línies 
de crèdit, que son la Caixa de Crèdit Local i el Programa de Crèdit Local doncs són a 10 anys i has de 
pagar aquella inversió en 10 anys que és els 400 mil euros que tenim ara en el pressupost ja 2024, 
que no voldríem tenir però que tenim i que així aniran succeint en el 25, en el 26, en el 27 fins que 
s’acabin de pagar aquestes préstecs que es van fer i dels quals no es va executar ni un 30%. 
 
Per tant, i com a conclusió i tot i què, com he dit abans al començament, no ens correspondria, 
perquè lògicament nosaltres hem governat 6 mesos i el que hem fet lògicament es, o ha estat 
incrementar totes aquelles partides que sobre tot estaven en crèdit zero. Entomem, i entomarem la 
responsabilitat; re adreçarem les finances els més aviat possible fent el que ens indiqui aquest pla 
de sanejament per tornar a la via adequada, que és l’equilibri financer, que és el que ha de tenir 
l’Ajuntament de Sant Vicenç. 
Gràcies.” 
 
La Sra. Adriana Delgado demana la paraula: 
“Si, gràcies Alcalde. 
Primer de tot també fer una reflexió, en tot cas també a tots els companys... ara et miro a tu 
Regidor Bacardit.  
Nosaltres no hem parlat de culpa eh? En tot cas estàvem explicant quina havia sigut la nostra 
gestió, quines havien sigut les decisions presses, per què, i que el nostre discurs no s’ha mogut. 
Vam dir en el seu moment el que continuem dient ara, i és el que hem vingut a explicar. I no és el 
mateix, crec, en el cas de Junts quan van estar a l’oposició i quan està ara governant com també 
queda demostrat. 
 
Si estan parlant avui d’aquest tema és perquè nosaltres hem demanat de parlar. Això per 
començar. Perquè aquí no se si la gent venia preparada, però si estan parlant és perquè Esquerra 
Republicana ha demanat en aquest donar compte es parlés del tema. Per tant, cap problema en 
parlar-ne, i si no haguéssim passat al següent punt. Per tant cap problema...” 
 
Sr, Jordi Bacardit: 
“Adriana perdona, jo l’hagués demanat també...” 
Sra. Adriana Delgado: 
“Doncs feu quan toca i  
Sr, Jordi Bacardit: 
“Cap problema.” 
Sra. Adriana Delgado: 
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“Qui sigui. Sempre som nosaltres els que estem obrint camí, sempre, ja estem acostumats. Però en 
tot cas nosaltres no estem aquí tirant la culpa a ningú. Estem parlant d’una gestió econòmica, d’un 
determinat moment, d’unes decisions que es van prendre, i que aquest relat es manté, a les hores i 
ara. És això. 
 
I en tot cas nosaltres també podríem donar moltes més dades. Nosaltres hem fet quatre 
tancaments, quatre liquidacions, i les quatre has sigut positives. Al 2019 també va ser positiva. 
Nosaltres quan vam entrar al juny de 2019 també estaven moltíssimes partides i estaven 
absolutament gastades, però el que vam fer va ser no gastar, o no gastar gaire, i vam aconseguir 
pujar el romanent que vostè diu que no és tan important i que no suposa una bona gestió, però és 
el que ens demana Diputació de Barcelona. I és Diputació de Barcelona qui marca el pla de 
sanejament i prèviament un pla d’estabilitat, que nosaltres vam demanar eh? Es que nosaltres o 
estem dient que aquest poble fos idíl·lic,  fantàstic i tot anés be. Nosaltres hem anat parlant en cada 
un dels moments que hem tingut ocasió en els plens, en els pressupostos, en les liquidacions, en les 
ordenances... perquè preníem determinades decisions. I nosaltres vam ser els únics que, en tot cas, 
vam prendre algunes de valentes.  
 
I la Llei de Contractes del sector públic, li recordo perquè ara ho hem mirat, és del 2017. I creiem 
que això si que es venia arrossegant en aquest ajuntament des de feia molt de temps. No sempre 
ha de marcar la llei les decisions a prendre, també es pot ser emprenedor i mirar que la gestió sigui 
més correcte. El tema de les contractacions en aquest ajuntament era vergonyós. I vam ser el 
primers que vam aprovar un pla de contractació pel Ple. Però en tot cas, doncs com vostè diu, quan 
la gent hi és, quan la gent governa, doncs va prenen les decisions que li corresponen. Però vostès 
han governat també sis mesos i han gastat més, en aquests sis mesos, que en els primers sis mesos 
de l’any. I això és així.  S’ha gastat, s’ha fet més despesa corrent en el segon semestre que en el 
primer semestre, s’ha gastat més del que es podia gastar. I per això estem aquí... i és així, les dades 
ho diuen. 
 
En tot cas jo també puc treure la modificació del romanent i anar donant xifres. Si, nosaltres hem 
vam fer una, te raó, es que també ja li havíem explicat en el pressupost que passava. 70 mil euros 
de interessos: que no s’han pujat els interessos?... no s’han pujat? Clar que s’han pujat... des de 
juliol del 22 el zero i mig, al setembre del 23 quatre i mig per cent. Es que ho he dit crec que a l’inici 
de tot i ho vam dir al pressupost del 2023: el problema són les despeses que no pugen i els 
ingressos no pugen, és així. Vostès també van tenir unes ordenances 2024 per aprovar en una 
majoria absoluta, per tant també podrien haver pres decisions. En les seves dues modificacions de 
crèdit l’informe de intervenció era desfavorable, nosaltres no el vam passar pel Ple cap informe de 
intervenció desfavorable. A nosaltres el que se’ns deia aquell dia era que el romanent, alerta, que 
havia d’estar al 20% em sembla o 1.600.000 euros... també ho hem dit moltes vegades el milió 
sisens mil euros de romanent... Doncs és això. 
Jo insisteixo, s’ha gastat més del que es podia gastar, és així. I en tot cas també hi ha un pla de 
sanejament, no és el primer, s’han fet també plans econòmics financers... no se, em sembla que 
també ho ha defensar una mica el dramatisme, i perdoni’m, Regidor Bacardit, i populisme de 
determinats discursos. I en tot cas també els impostos son finançament, nosaltres també vam 
intentar de buscar alternatius, però no ens en vam sortir, però ens van «matxacar» que ho vam fer. 
Per tant la coherència nosaltres crec que si la mantenim.   
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De la pandèmia hem parlat, clar que hem parlat!, perquè va afectar moltíssim. I la maquinària va 
seguir amb aquestes 24 licitacions. Tots aquests projectes que diu que existeixen.  
Ara han adjudicat el carrer Armengol perquè hi ha un projecte fet.  
Si poden fer el concurs de idees de la piscina és perquè hi ha un plec de condicions que es va fer 
també. Això és feina s’ha fet, que han fet els treballadors de l’administració. 
La façana de l’Escola Sant Vicenç, una altra cosa és que surti la licitació i que quedi deserta en 
determinats moments. Però nosaltres, a tots aquests projectes, estan fets.  
I és una sort tenir projectes perquè en un ajuntament quan surten línies de subvencions i tens 
projectes per presentar-te, ho has de primer pensar en què te’ls has de gastar. No és dolent tenir 
projectes fets. 
Clar segons de què no som responsables, però a l’hora de poder adjudicar contractes de projectes 
que vam fer nosaltres es posen la medalla. Crec que tampoc toca, no? Hem sembla això. 
 
I a nosaltres també ens dol molt quan parlen del vial i d’aquest conveni que estava caducat. 
Nosaltres al vial mai hem donat la responsabilitat que no es pogués fer a cap  d’aquests grups 
municipals, ni a l’ajuntament del mandant 2015, ni creiem tampoc que ho tingui el del 2019, per 
què, doncs perquè als ajuntaments que hi ha hagut sempre han estat disposats a fer aquest vial. La 
Generalitat sempre ha estat disposada a fer el vial. Hi ha un problema amb un particular. 
Al 2015- 2019 es va solucionar el problema urbanístic per poder fer el vial. Ho dic així. I al 2019- 
2023  es va solucionar el problema de l’ocupació directa dels terrenys. Perquè és així. Perquè en un 
mandat es va fer una cosa i a l’altre mandat es va fer un altre. És així. 
I el conveni del 2019 el van signar vostès en campanya electoral, si, va venir el Conseller, i nosaltres 
aquell conveni ens el vam trobar sobre la taula sense que hagués fet res de l’ocupació directe dels 
terrenys. Doncs ens hi vam posar, però el vial no s’ha fet, no s’ha executat per altres coses... entre 
el procediment, els temes jurídics, i que primer es va haver de solucionar urbanísticament i després 
el tema de la ocupació directa dels terrenys... home... jo crec que es poden explicar les coses o 
defensar la postura de cadascú sense caure en coses que no son veritat. I el tema del vial a 
nosaltres ens dol. Per què si, es va caducar, el nostre conveni però es que primer hi havia un altre 
que ja es va caducar inicialment. I el projecte es va haver d’actualitzar, i els preus s’han 
d’actualitzar, perquè el projecte que hi havia al 2019 no és el mateix d’ara. Però és per 
l’Ajuntament de Sant Vicenç que no s’ha pogut fer el vial? Això no és així home, ni per un 
ajuntament ni per un altre. Perquè cadascú va fer el que va poder o el que li va tocar en el seu 
moment. Hi ha hagut altres problemes pel mig. Crec que toca dir-ho perquè crec que és així.  
 
I en tot cas nosaltres crec que hem tingut un discurs positiu, constructiu i conciliador, defensant 
sobre tot el nostre posicionament també. Ens vam trobar el que ens vam trobar i vam fer una gestió 
que nosaltres considerem bona, amb problemes? Si. Però nosaltres en tot cas no vam passar mai 
cap informe negatiu econòmic pel Ple.  I vam fer, crec, un discurs realista de quina era la situació 
econòmica del poble i de l’ajuntament. I mai se’ns va donar cap tipus de suport  en cap sentit per 
una taxa, recordo, de 9 euros a l’any per un servei que tenia un dèficit de 250 mil euros.  
Els preus no son els mateixos, clar que no. Les despeses pugen, els ingressos no. Però potser que 
ens ajudem tots a buscar la solució. Però responsabilitat per tothom i... torno a insistir, s’ha gastat 
més al segon semestre del 2023 que al primer semestre, i amb això crec que també està tot dit.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
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“Si, en referència a les seves paraules, el discurs positiu i constructiu i conciliador no l’acabem de 
veure, però be, si vostè creu que és així jo... o vostès creuen que és així jo veritat, però vaja, no ens 
ho sembla pas. Al respecte crec que ens sembla que l’aspecte positiu i conciliador no en veiem.  
 
L’ocupació directe. L’ocupació directe, Sra. Delgado, encara no s’ha fet. Allò que diu vostè que es va 
fer durant el mandat 19-23 encara no s’ha fet. Ho estem desencallant perquè es faci.” 
 
La Sra. Adriana Delgado fa un comentari amb el micròfon tancat. 
 
Sr. Daniel Mauriz (li respon): 
“No, el procediment, per poder-lo fer  es va anunciar per part de l’Arquitecte Municipal en l’any (si 
no recordo malament) 17 ó 18. En aquell moment ja l’arquitecte municipal que hi havia ja va 
manifestar un informe que està absolutament ben fet i de maner excepcional, diria jo. Així ho han 
dit alguns tècnics de la casa, en que es podia fer aquesta ocupació directa. Aquesta ocupació 
directa en aquests moments estem treballant perquè es procedeixi a fer-la de la manera 
jurídicament més viable. 
 
Pel que fa a la Llei de Contractes del Sector Públic si és del 2017 però va entrar en vigor al 2018. 
 
Com deia vostè abans si, el pressupost 2023, i l’he dit jo, es va aprovar al febrer del 23, i al març del 
23 (un mes després) es va fer aquesta modificació de 420 mil euros. 
Vostè parla dels interessos que s’inclouen en aquesta modificació de 70 mil euros. Doncs si aquest 
interessos ja es sabien uns mesos abans, ja es podien haver previst aquests 70 mil euros 
d’interessos. D’aquests 420 mil eh! Falten 350 i aquests 350 es van produir en d’altres despeses que 
he detallat abans prèviament. 
 
Que en sis mesos s’ha gastat més... miri, els 919 mil euros que s’arrosseguen del 22 al 23 a fet que 
un mes després que vostès aprovessin el pressupost 2023 s’hagués de incrementar aquest 
pressupost  amb càrrec a romanent de 420 mil euros. I que posteriorment nosaltres, tenint en 
compte que algunes d’aquestes partides van quedar a zero, doncs haguéssim de fer una nova 
modificació de crèdit per dotar de crèdit aquestes partides. 
Per tant el que estem dient és això i la realitat és aquesta. I no hi ha un altre. Perquè es que al final 
els números son el que son i és una realitat empírica. No és una realitat que es pugui donar una 
opinió, els números son el  que son, i els números són aquests. 
 
I insisteixo, insistim, el tancament de l’exercici és producte d’aquestes tres causes. 
Passar 919 mil euros de l’exercici 22 al 23. 
No preveure en cap cas la inflació de despeses que s’ha produït. 
I a més a més endeutar-nos per alguns projectes que en aquell moment no era necessari. Perquè el 
que no cal... pel que fa a qualsevol persona del món, quan es vol comprar una casa o un habitatge, 
no és anar a demanar un préstec al banc per comprar d’aquí a tres anys. Jo el demano ara i pago la 
hipoteca el mes que be. El que fa tothom és demanar-lo ara per anar a viure ara, per comprar la 
casa ara i pagar el préstec el més que be. Per què si no què passa? Doncs que tens un problema a 
l’hora de retornar i pagar els préstecs amb el capital i els interessos. I ara això ho arrossegarem al 
2024 i veurem com acabem al 2025, al 2026, 2027 i així successivament. 
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Per tant, les inversions es fan amb endeutament, s’ha de ser conseqüent, s’ha de ser coherent i s’ha 
d’optar per aquelles que realment es puguin acabar fent.” 
 
Sra. Adriana Delgado: 
“Res, només per acabar. 
Aquests 900 mil euros en el seu cas son 500mil euros eh! Vull dir, que això també és un 
procediment i insisteixo què afecta a cada exercici. 
També dades, insisteixo: 4 tancaments positius quan vam governar nosaltres. El primer seu negatiu.  
I torno a insistir, i en demanarem les dades, però hi ha hagut més despeses en el segon semestre 
que en el primer. I això és estirar més el braç que la màniga. 
I una mica de respecte per les intervencions, que hem sembla que nosaltres com a mínim ens 
estem guardant el respecte.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Pel que fa, entenc... pel que fa a aquests 500 mil euros que fa referència Sra. Delgado, deu voler 
dir el 2023 no?... deu voler dir el 2023.” 
Sra. Adriana Delgado: 
“Si, del 23 al 24. Porten governant 6 mesos eh!” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“I del 2023 es traslladen 500 mil euros dels quals prop de 400 d’un conveni amb el Consell Comarcal 
del qual hi vam fer front i vam tirar endavant perquè necessitàvem el informe de l’Arquitecte 
Municipal, cosa que l’Arquitecte Municipal malauradament va ser baixa al novembre. Només podia 
fer aquest informe l’Arquitecte Municipal. D’Arquitecte Municipal no en teníem i vam haver de 
traslladar aquests 400 mil euros de l’exercici 2023 cap al 2024. Cosa que en cap cas aquests 919 mil 
que vostès van traslladar del 22 al 23 es troben en unes circumstàncies d’aquesta magnitud. 
Insisteixo, és quasi un milió d’euros. Per tant, el que hem acabat traslladant realment del 22 al 23 
son uns 100 mil euros, que això forma part de la normalitat. Entre d’altres coses perquè els 
consums, sobre tot es traslladen d’un any a un altre perquè les factures arriben al mes següent com 
hem anant veien en diferents Plens, que s’ha de fer front amb extrajudicials aquestes factures 
d’aquests diferents consums. 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Una coseta Sr. Alcalde. Jo reitero, eh! Fora del populisme que diu la Sra. Delgado. A mi 
m’agradaria... de debò i amb el cor a la ma, que qualsevol dels partits assumís la responsabilitat que 
li toca. Es a dir, aquí hem arribat a una situació que al final es un tema ja de humilitat, no de passar-
se la pilota de qui les té més grossa... si te la passo a tu o te la passo a l’altre.  L’important és agafar 
i dir, mira hem arribat a un punt en el qual nosaltres estem ara amb un pla de sanejament i ens en 
hem de sortir d’aquest pla de sanejament. 
 
Jo si que miro enrere, perquè per mirar enrere, per tirar endavant hem de mirar enrere. Però 
m’hagués agradat que tant Esquerre Republicana, Partit Socialista i Junts assumeixi la part de 
responsabilitat i de humilitat que li toca per aquesta situació. No és normal que un digui que la 
culpa és d’un i l’altre que la culpa sigui de l’altre. Per tant la situació és la que és. 
Només volia afegir això. Gràcies. 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
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“Sr. Bacardit, com he dit i reitero, entomem com no podria ser d’un altra manera la responsabilitat 
que ens pertoca perquè estem governant, no perquè haguem produït aquesta situació... no toca 
que fer un altra cosa, és el que hi ha. Assumirem el pla de sanejament, prendrem decisions al 
respecte perquè aquest  pla de sanejament ens obligarà a prendre decisions, que segurament seran 
impopulars, que segurament no agradaran a ningú, que a més a més no ens hagués agradat 
prendre...Perquè si, el nostre programa electoral no ho preveia, evidentment, però la situació de la 
casa i la gestió econòmica d’aquests 4 anys ha estat la que és. I aquí no es tracta de res més que 
això, com deia la Sra. Pérez, al final la situació és aquesta a dia d’avui, i a dia d’avui hem de tirar 
endavant amb el que tenim. I ens en sortirem, clar que ens en sortirem! Òbviament que ens en 
sortirem. Ja estem re programant i estem intentant donar-li a cadascuna de les situacions que hem 
trobat sortida perquè no queda un altre, evidentment. Però no ens hagués agradat lògicament 
arribar a aquesta situació.” 
 
La Sra. Isabel Pérez demana la paraula: 
“Si, a veure, una cosa: ha quedat clara que tots dos, tan Esquerra com Junts, dominen els números. 
Vull dir que cadascú te el seu tipus de  gestió. Jo assumeixo totalment el que vaig fer amb l’equip de 
govern amb Esquerre. Segurament en algunes em vaig equivocar, segurament, però la situació real 
és la que és i estem aquí donant-li voltes a un tema que no tindrà solució, perquè per molt que 
mirem enrere i ens faci ser molt popular no tindrem solució. Tenim que fer mesures, i les mesures 
és que aquest Ajuntament necessita més ingressos i els ingressos passen per tenir o intentar que 
vinguin més empreses. Perquè si generem més puestos de faena generem més empreses que 
s’instal·lin al territori això portarà més puestos de faena i més ingressos. 
 
Demano a l’Alcalde i a l’equip de govern que pot ser anem potenciant aquests temes 
independentment dels ingressos, independentment de tot el demés. Sé que hem dirà que estan 
com estan els polígons.... ho se. Però potser cal també  dedicar esforços, a part de parlar de si s’ha 
fet més o menys be una gestió econòmica.... jo assumeixo la meva, ho torno a dir, vostès 
n’assumeixen la seva que per això son equip de govern i ho continuarem parlant  si aquesta gestió 
va en la direcció adequada. Si no ho parlarem tranquil·lament. 
 
Sis plau, Sant Vicenç necessita empreses, necessita generar ingressos, necessita tenir gent que 
pugui entrar a vivendes. Necessita tenir una estació en condicions perquè no entri i surti tothom. I 
necessita moltes més coses  que penso que ens interessen a tots. Perquè a part del discurs polític 
això és política municipal: fer coses perquè els santvicentins puguin veure que Sant Vicenç tira 
endavant... I continuem parlat de si ho hem fet molt be, molt malament... si hem gastat en no se 
què... però sis plau a part d’això deixem de mirar que Sant Vicenç te que tirar endavant. I Sant 
Vicenç necessita en aquests moments més ingressos que no provinguin dels impostos. Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Gràcies Sra. Pérez.  
Parla dels ingressos provinents de noves empreses... vostè va ser Regidora de Promoció Econòmica 
durant quatre anys. Quantes empreses van venir a Sant Vicenç en aquests quatre anys? 
Per això ho dic què vol dir?” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Que per això cal continuar la feina que jo vaig tenir com a promoció econòmica. Cal donar un cop 
de ma a sobre, cal ajudar les empreses perquè vostè sap perfectament, i si parlem d’aquest tema, 
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que hi ha empreses que no poden créixer perquè hi ha volums disconformes, els polígons estan 
com estan. Perquè el pla del riu caldria una acció que en aquell moment no es fa. I perquè hi ha 
empreses que estaven disposades a venir i han tingut i vam tenir reunions, i es necessitava millorar 
Sant Vicenç. 
 
Això no es podia fer, i no em digui que ho podia haver fet en quatre anys perquè vostè sap 
perfectament que això en quatre anys no es va fer perquè quan jo vaig arribar a la Regidoria de 
Promoció Econòmica ja també tenia un històric... perquè és que al final Sr. Mauriz , i li dic amb tot 
el carinyo del món, sembla que totes les malalties que té Sant Vicenç de Castellet han sigut dels 
últims quatre anys que hem governat nosaltres... escolti, no... que l’històric de Sant Vicenç de 
Castellet no ve d’aquests quatre anys. 
Que hem fet coses malament, segur! Si jo les assumeixo, segur que hem fet coses malament. Però 
no li digui a la ciutadania, sis plau, que Sant Vicenç ha entrat en barrena perquè hem governat 
quatre anys. Perquè  no és cert, perquè hi ha temes que ja venen de darrere. Igual que vam fer 
quan vam assumir el govern de Sant Vicenç i vam tirar endavant coses que no es podien solucionar, 
vam estar treballant-les... els hi demano a aquest equip de govern, que no dubto que estimen Sant 
Vicenç i que estan com jo, que continuïn treballant, perquè vostès tenen una herència igual que la 
vam tenir nosaltres.  I jo penso que millorar Sant Vicenç ens interessa a tots. 
No comencem a tirar que va fer ni no va fer perquè això no te sentit. Jo li dic: el que jo vaig fer fet 
està i li dic, sis plau, continuem fent perquè penso que Sant Vicenç necessita dinamitzar-se. I només 
té vostè que sortir al carrer a les sis de la tarda un dissabte... i no és ni culpa seva ni culpa meva, és 
la situació que tenim al poble. Tirem-lo endavant! Fem coses que la gent pugui llogar un  pis, que 
tingui un puesto de feina... siguem valents a l’hora de fer aquestes coses Alcalde.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Si jo, Sra. Pérez, l’únic que li estic dient és precisament el que vostè ha dit. I que per tant doncs 
evidentment aquest pla de sanejament que ens elaborarà la Diputació de Barcelona segur que no 
ens l’elaborarà amb la previsió de que vinguin empreses i de que l’IAE es dupliqui l’any que ve. 
Perquè això no serà així, perquè l’IAE primer se factura més d’un milió d’euros  i es compta a partir 
de l’exercici següent quan factures més d’un milió d’euros.” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Si jo no li estic que.... 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Per tant... No, però vostè m’està dient una sèrie de situacions que poden millorar els ingressos de 
Sant Vicenç de Castellet  quan vostè ha estat Regidora de Promoció Econòmica i vostè mateix 
reconeix, està reconeixent aquí que no és fàcil... doncs no digui coses que no pertoquen!.” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Jo he dit: no és fàcil però no és impossible. Llavors...” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Home clar!” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Doncs ja està! Jo et dic la feina que s’ha fet!“ 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Impossible no és. 
Sra. Isabel Pérez: 
“Sigui nostre o no sigui nostre continuem-la.”  
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Sr. Daniel Mauriz: 
“Si. Però...” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Es que val la pena!” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Si.” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Perquè estem en un moment polític en el qual el que ha fet l’altre està malament... no miri...” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“No, no....” 
Sra. Isabel Pérez: 
“Hi ha coses que les vam fer be... hi ha coses que les vam fer malament... però hi ha coses que les 
vam fer be. 
L’únic que els hi demano, sis plau, és que les que vam fer be les continuïn... siguin de qui siguin 
perquè això és política municipal... per lo demès ja està el Parlament..., ja esta el Congrés... ja està 
el Senat i ja aniran fent aquestes coses que be, no hi entraré... Però sis plau, el que hem fet be aquí 
com a  poble continuant-lo fent! Simplement li demano això... perquè contaran amb el meu suport, 
hagi estat regidora de promoció econòmica o no. I precisament per això, perquè he sigut regidora 
de promoció econòmica  i se com estava el tema és per lo que intento ser responsable Sr. Alcalde.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Gràcies Sra. Pérez, li feia esment en el meu torn de paraula... li feia esment de la situació que 
m’havia explicat vostè, i li explicava precisament que no és senzill i que precisament l’IAE, que és un 
dels impostos més important, que pot arribar a ser més important, només depèn de que les 
empreses facturin més d’un milió d’euros i a Sant Vicenç de Castellet doncs ara mateix, i per 
facturar un milió d’euros , posant que fos una realitat que l’any que be vingués una empresa nova 
pagaria això... i suposant que facturés més d’un milió d’euros, no pagaria fins el 2017. 
Per tant, estem parlant de coses que és difícil que es produeixin i que el que si accepto, o acceptem 
en definitiva, és com li deia al començament és aquestes ganes de mirar endavant, lògicament és el 
que volem fer, és el que fem, el que estem intentant fer.  
 
De fet en el punt en qüestió que estem debaten era un donar compte. Jo no he estat el que ha 
volgut intervenir per explicar tot això. En tot cas és un punt per donar compte per què així ho marca 
la normativa. Però lògicament, si hi ha una sèrie de manifestacions nosaltres responem, i responem 
amb arguments, com sempre ho fem.  No hem fet res més que això.” 
 
 
El Sr. Alcalde demana si hi ha algun comentari més. 
Sra. Adriana Delgado: 
“Jo li voldria contestar al Sr. Bacardit. 
Ja no recordo exactament que ha dit però en tot cas una mica com a conclusió. 
En tot cas els donar compte sempre que han passat pel Ple i hem demanat la paraula hi ha hagut 
debat i crec que és així com ha de ser. 
 
Decisions impopulars a ningú li agrada prendre-les. Tampoc cal que hi hagi una llei, com he dit 
abans o un moment (no se com dir-ho) que no tingues més remei per prendre-les. També s’han de 
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fer apostes prèvies, i això es va fer en el seu moment també. Jo concreto, no parlo per parlar, estic 
concretant mesures que es van prendre davant d’unes situacions econòmiques que es van explicar. 
Es el que hem vingut a dir tota la estona: com és el pla d’estalvi energètic, després d’un auditoria 
d’equipaments municipals; l’augment de la taxa d’escombraries; el romanent seguint les 
indicacions de la Diputació que vam anar incrementant; i que ens gastàvem en despeses què potser 
o ens hagués agradat més gastar-nos-les en d’altres coses, però vam creure que és on tocaven. 
Buscant ingressos, buscant finançament extern i també fent una gestió interna de la contractació 
més correcte. 
Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Be, en tot cas i com a conclusió, el que ens porta aquí son aquests tres factors que hem comentat: 
el traspàs d’aquests 920 mil euros de l’any 2022 al 23; la inflació que no s’ha fet front  amb el 
percentatge que ocupava i un endeutament per inversions que no s’han executat. 
En tot cas passem al punt següent.” 
 

Passat aquest punt és donar compte i no susceptible de votació. 
 
 
2.2.- Exp. X2024001951 
 

EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚMERO 10/2024 DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 

PER A L'EXERCICI 2024 €, PER IMPORT DE 3.000 €. 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Considerant que el Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària del dia 13 de desembre de 2024, 
va adoptà l’acord d’aprovació del pressupost general de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet 
per a l’exercici 2024 (Exp. 2023005470). 
 
Considerant la sol·licitud de modificació de crèdit per part de la regidoria de Medi Ambient per dotar 
de crèdit pressupostari adequat i suficient al pressupost de despeses de l’exercici 2024, es podrà 
ordenar l’expedient de concessió de crèdits extraordinaris, per donar cobertura a l’adquisició de 
material inventariable per als voluntaris de protecció civil. 
 
Considerant que els crèdits extraordinaris i suplements de crèdits, són les modificacions de 
despesa en la que s’assigna crèdit per una despesa específica i determinada que no pot demorar-
se fins a l’exercici següent i pel que no existeix crèdit o el previst es insuficient o inadequat.  
 
Els crèdits extraordinaris i suplements de crèdits s'han de finançar amb un o diversos dels recursos 
següents:  
 
1. Romanent líquid de Tresoreria per a despeses generals. 
2. Nous o majors ingressos efectivament recaptats sobre els totals previstos en algun concepte del 
pressupost.  
3. Anul·lacions o baixes de crèdits d'altres partides del pressupost no compromeses, les dotacions 
de les quals es considerin reduïbles sense pertorbació del servei.  
 
 

FONAMENTS DE DRET 
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Considerant el que disposa el Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals i el Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
 
Considerant les Bases d’Execució del Pressupost Municipal per a l‘exercici 2024.  
 
Considerant que l’òrgan competent, per l’aprovació dels present acords, és el Ple de l’Ajuntament, 
en virtut d’allò que disposa l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i l’article 22.2 de la Llei 7/1985, de 
2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 
 
Per tot això que, 
 

S’ A C O R D A: 
 
PRIMER.- Aprovar la modificació de crèdit número 10/2024 del pressupost. El resum de la 
modificació és el següent: 
 
 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS 
 

APLICACIÓ DESCRIPCIÓ  IMPORT  

11 135 629003 ADQUISICIÓ MATERIAL INVENTARIABLE PROTECCIÓ CIVIL  
    
3.000,00    

      TOTAL CRÈDITS EXTRAORDINARIS    3.000,00    

 
 

FINANÇAMENT DE LA MODIFICACIÓ 
 
 
BAIXA PARCIAL APLICACIÓ 

 

APLICACIÓ DESCRIPCIÓ  IMPORT  

11 135 221042 VESTUARI I EQUIPAMENTS PROTECCIÓ CIVIL    3.000,00    

      TOTAL  
       

3.000,00    

 
 

 
SEGON.-  Sotmetre aquest acord a informació pública el termini de quinze dies hàbils, establint 
que, si no es presenta cap reclamació ni al·legació dins d’aquest termini, l’acord d’aprovació inicial 
es considerarà elevat a definitiu. 

Sr. Daniel Mauriz: 

“En aquest moment el que fem en aquest expedient de modificació de crèdit d’aquest pressupost 
municipal és traslladar 3 mil euros d’una subvenció pel cos de Protecció Civil cap a inversió, es a dir, 
s’havia adjudicat directament dins del pressupost pel cos de protecció civil doncs 6 mil euros, 
d’aquests 6 mil euros finalment se’n farà inversió per valor de 3 mil i és per això que procedim a 
aquesta modificació.” 
 
No hi ha més comentaris en aquest punt. 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria Absoluta dels seus assistents. 
 

A favor: (11) 
Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Carme Jiménez Fernández, primera Tinent d'Alcaldia, JUNTS xSVC CM. 
Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí,  segona Tinent d'Alcaldia. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Esther Milán Sánchez tercera Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Antoni Calveras Fugaroles quart Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Pau Polo i Gubianas JUNTS xSVC CM. 
Sra. Isabel Molina i Martínez JUNTS xSVC CM. 
Sra. Adriana Delgado i Herreros. ERC-AM 
Sr. Jordi Palma i Sánchez. ERC-AM 
Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. ERC-AM 
Sra. Isabel Pérez i Estrada. PSC-CP 
Abstenció: (2)  
Sr. Jordi Bacardit i Gordo. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Raquel Castro i Arias. SV SOU VOSALTRES 

 
 
3.- DONAR COMPTE DECRETS (Enllaç Portal Transparència) 
Tot seguit es dóna compte dels decrets, donant-se els assistents per assabentats. 
Del 22/03/2024 (2024LLDC000337)  
Fins el 18/04/2024 (2024LLDC000452) 
 

4.- MOCIONS 

No s’ha presentat cap moció. 
 

5.- TEMES SOBREVINGUTS 

 

Sr. Daniel Mauriz: 
“En aquest cas en tenim dos i en tot cas en primer lloc el que haurem de fer és votar la seva 
inclusió. En els dos casos es passen com a sobrevinguts per tal de donar-li sortida amb la màxima 
rapidesa possible tenint en compte les circumstàncies i per no haver d’esperar de manera 
extemporània a que puguin ser resolts. Per tant el primer cas  el 5.1.” 
 
Es vota la inclusió del punt 5.1. a l'ordre del dia per Unanimitat dels seus assistents. 
A favor: (13) 
Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Carme Jiménez Fernández, primera Tinent d'Alcaldia, JUNTS xSVC CM. 
Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí,  segona Tinent d'Alcaldia. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Esther Milán Sánchez tercera Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Antoni Calveras Fugaroles quart Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Pau Polo i Gubianas JUNTS xSVC CM. 
Sra. Isabel Molina i Martínez JUNTS xSVC CM. 
Sra. Adriana Delgado i Herreros. ERC-AM 
Sr. Jordi Palma i Sánchez. ERC-AM 
Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. ERC-AM 
Sr. Jordi Bacardit i Gordo. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Raquel Castro i Arias. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Isabel Pérez i Estrada. PSC-CP 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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5.1.- REGIDORIA D’HISENDA 
 
Exp. X2024001861 
 
APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER 
IMPORT DE 73.644,77 € CORRESPONENT A LES RELACIONS DE FACTURES: O/2024/18, 
O/2024/21, O/2024/85, O/2024/86, O/2024/88, O/2024/93, O/2024/94, O/2024/95, O/2024/96, 
O/2024/97, O/2024/98, O/2024/99, O/2024/100, O/2024/101, O/2024/102, O/2024/103, O/2024/104  
i O/2024/105 
 
 
Considerant l’existència d’unes obligacions econòmiques pendents de pagament adquirides 
l’exercici 2023 i 2024, l’import de les quals ascendeix a 73.644,77 €. 
 
Considerant que ha quedat acreditat que les obligacions econòmiques pendents es consideren 
indegudament adquirides per concórrer algun dels supòsits que recull el Tribunal de Comptes en la 
seva classificació d’obligacions indegudament adquirida. 
Considerant la documentació obrant a cada expedient de relació de factures  que es detalla a 
continuació: 
 
Realitzada la tramitació legalment establerta, l’Alcaldia proposa al Ple, en virtut de la competència 
atorgada per l'article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril,  l'adopció del següent 
 

S’ACORDA: 
 

PRIMER. APROVAR el reconeixement extrajudicial de crèdits per import de 73.644,77 euros 
referent a l’Exercici 2023 i 2024, corresponent a les relacions de factures següents: 

 

 
 

RELACIÓ EXPEDIENT IMPORT

O/2024/18 GENE2024000722 (X2024000729) 467,06

O/2024/21 GENE2024000729 (X2024000736) 201,51

O/2024/85 GENE2024001952 (X2024001975) 2.450,48

O/2024/86 GENE2024001461 (X2024001476) 997,03

O/2024/88 GENE2024001446 (X2024001460) 15.300,97

O/2024/93 GENE2024001838 (X2024001858) 16.163,33

O/2024/94 GENE2024001918 (X2024001940) 17.147,95

O/2024/95 GENE2024001443 (X2024001457) 117,00

O/2024/96 GENE2024001424 (X2024001438) 4.526,02

O/2024/97 GENE2024000842 (X2024000850) 16,82

O/2024/98 GENE2024001950 (X2024001973) 885,46

O/2024/99 GENE2024001462 (X2024001477) 255,75

O/2024/100 GENE2024001440 (X2024001454) 6.821,88

O/2024/101 GENE2024001445 (X2024001459) 122,73

O/2024/102 GENE2024001943 (X2024001966) 2.934,95

O/2024/103 GENE2024002007 (X2024002031) 1.768,79

O/2024/104 GENE2024001463 (X2024001478) 1.100,40

O/2024/105 GENE2024001444 (X2024001458) 2.366,64

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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SEGON. AUTORITZAR la imputació de les factures a les aplicacions pressupostàries 
corresponents del Pressupost Municipal de l’Exercici 2024. 
 
TERCER. COMUNICAR el present acord als departaments municipals afectats als efectes adients. 

 

Sr. Daniel Mauriz: 

“En aquest cas aquesta aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit per import de 73 mil 
euros és produït com anem dient en diverses ocasions per diferents factures que passen d’exercici i 
per algunes que han estat recurrents.” 
 
No hi ha més intervencions en aquest punt.   
 
 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria Absoluta dels seus assistents. 
 
A favor: (7) 
Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Carme Jiménez Fernández, primera Tinent d'Alcaldia, JUNTS xSVC CM. 
Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí,  segona Tinent d'Alcaldia. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Esther Milán Sánchez tercera Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Antoni Calveras Fugaroles quart Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Pau Polo i Gubianas JUNTS xSVC CM. 
Sra. Isabel Molina i Martínez JUNTS xSVC CM. 
 
Abstenció: (6) 
Sra. Adriana Delgado i Herreros. ERC-AM 
Sr. Jordi Palma i Sánchez. ERC-AM 
Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. ERC-AM 
Sr. Jordi Bacardit i Gordo. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Raquel Castro i Arias. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Isabel Pérez i Estrada. PSC-CP 
 
 
 
Es vota la inclusió del punt 5.2. a l'ordre del dia per Majoria absoluta dels seus assistents. 
A favor: (10) 
Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Carme Jiménez Fernández, primera Tinent d'Alcaldia, JUNTS xSVC CM. 
Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí,  segona Tinent d'Alcaldia. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Esther Milán Sánchez tercera Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Antoni Calveras Fugaroles quart Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Pau Polo i Gubianas JUNTS xSVC CM. 
Sra. Isabel Molina i Martínez JUNTS xSVC CM. 
Sr. Jordi Bacardit i Gordo. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Raquel Castro i Arias. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Isabel Pérez i Estrada. PSC-CP 
Abstencions (3)  
Sra. Adriana Delgado i Herreros. ERC-AM 
Sr. Jordi Palma i Sánchez. ERC-AM 
Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. ERC-AM 
 
5.2.- REGIDORIA DE RECURSOS HUMANS 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/


  

 

Document signat electrònicament. Codi Segur de Verificació (CSV): dfa86132-066e-4a43-b2e8-e55cfa5ab960 
Autenticitat verificable a https://www.svc.cat/seu/validador-documents/  

C
TD

 0
2

03
-1

 

P
la

ça
 d

e 
l’A

ju
n

ta
m

en
t,

 1
0

 -
 0

8
2

9
5

 S
an

t 
V

ic
en

ç 
d

e 
C

as
te

lle
t.

 T
el

. 9
3

6
9

3
0

6
11

 -
 F

ax
 9

3
6

9
3

06
1

0
 -

 w
w

w
.s

vc
.c

at
 -

 s
vc

as
te

lle
t@

sv
c.

ca
t 

 
Exp. X2024001537 
 

APROVACIÓ D’ADHESIÓ AL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL DEPARTAMENT DE 

JUSTICIA DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, LA FEDERACIÓ CATALANA DE 

MUNICIPIS (FMC) I L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS (ACM) I L’AJUNTAMENT DE 

SANT VICENÇ DE CASTELLET PER A LA REALITZACIÓ DE TREBALLS EN BENEFICI A LA 

COMUNITAT 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Considerant que l’Ajuntament de Sant Vicenç ve col·laborant des de fa temps amb la Secretaria de 
Serveis Penitenciaris, Rehabilitació i Justícia Juvenil del Departament de Justícia de la Generalitat 
de Catalunya, per tal de què les persones del municipi que hagin estat condemnats a dur a terme 
treballs en benefici de la comunitat (TBC) els puguin prestar a les dependències municipals, 
facilitant, així, la prestació a les persones i obtenint, a la vegada, un benefici per al municipi en 
forma dels seus treballs. 
 
Considerant que aquesta col·laboració, que consisteix en què les persones duen a terme el seu 
treball a les instal·lacions i Serveis municipals durant les hores que estableixin les respectives 
sentències, està regulada per la normativa vigent, sense que l’assumpció de la mateixa comporti 
cap despesa ni responsabilitat per a l’Ajuntament, tenint en compte que totes les obligacions 
laborals i/o responsabilitats van a càrrec del Departament de Justícia de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
Considerant que per a formalitzar aquestes col·laboracions, des de la Secretaria municipal es va 
recomanar l’aprovació d’un conveni marc de col·laboració que fixés les condicions i les 
característiques de la prestació dels treballs en benefici de la comunitat. Un cop comentat aquest 
extrem amb el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, ens van fer a mans el 
conveni signat en data de maig de 2021 entre el Departament de Justícia de la Generalitat de 
Catalunya, la Federació de Municipis de Catalunya (FMC) i l’Associació Catalana de Municipis i 
Comarques (ACM), perquè si ho consideràvem adients ens hi poguéssim adherir. 

 
 

FONAMENTS DE DRET 
 
Considerant el pacte tercer del Conveni de col·laboració entre el Departament de Justícia de la 
Generalitat de Catalunya, la Federació de Municipis de Catalunya (FMC) i l’Associació catalana de 
Municipis i Comarques (ACM) estableix: 
 

“Tercer. Els membres de l’FMC i l’ACM que vulguin adherir-se a les directrius d’aquest Conveni, 
col·laboraran amb el Departament de Justícia segons els termes següents: 
La voluntat d’adhesió de les entitats locals associades a l’FMC i l’ACM s’ha de formalitzar mitjançant un 
escrit que s’ha d’emplenar d’acord amb el model que s’adjunta com annex I. 
La col·laboració amb les entitats locals que s’adhereixin a aquest Conveni es concretarà d’acord amb 
la gestió de l’execució de les mesures i resolucions judicials dictades per la jurisdicció penal, o la 
jurisdicció de menors, així com la col·laboració en programes d’atenció a les víctimes de delictes de 
cada municipi i/o comarca, i amb els processos de reinserció que se’n derivin. 
 
En aquest sentit, els ens locals que, en el marc d’anteriors edicions d’aquest Conveni ja hagin 
manifestat amb un escrit d’adhesió la seva voluntat de col·laboració en el desenvolupament dels 
programes esmentats se’ls considerarà a tots els efectes acreditats per oferir els seus serveis en el 
marc d’aquest Conveni i, per tant, no caldrà que reiterin de nou la seva adhesió.” 
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Considerant l’article 108 de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les 
administracions públiques de Catalunya estableix que les administracions públiques de Catalunya 
poden subscriure convenis i protocols amb altres administracions públiques i amb els organismes i 
entitats públiques dependents o vinculats a aquestes, en l’àmbit de les competències respectives i 
per a la consecució de finalitats d’interès comú. 
 
Així mateix, l’article 57 LRBRL disposa que la cooperació econòmica, tècnica i administrativa entre 
l’Administració local i les administracions de l’Estat i de les comunitats autònomes, tant en serveis 
locals com en assumptes d’interès comú, es desenvolupa amb caràcter voluntari, sota les formes i 
en els termes previstos en les lleis, i poden tenir lloc, en tot cas, mitjançant els consorcis o els 
convenis administratius que subscriguin. 
 
D’igual manera, l’article 191 TRLMRLC determina que l'Administració de la Generalitat i els ens 
locals poden establir convenis o consorcis sobre serveis locals o assumptes d'interès comú, per tal 
d'instrumentar fórmules d'assistència i cooperació econòmica, tècnica i administrativa. 
 
Cal tenir present també, la regulació que el Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el 
Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals estableix, respecte els convenis, en el seu 
article 303 i següents. 
 
Considerant l’article 47 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Regim Jurídic del Sector Públic 
(LRJSP) defineix com a convenis els acords amb efectes jurídics adoptats per les administracions 
públiques, els organismes públics i entitats de dret públic vinculats o dependents o les universitats 
públiques entre si o amb subjectes de dret privat per a una finalitat comuna. 
 
Considerant l’article 48 LRJSP estableix que la subscripció de convenis haurà de millorar l’eficàcia 
de la gestió pública, facilitar la utilització conjunta de mitjans i serveis públics, contribuir a la 
realització d’activitats d’utilitat pública i complir amb la legislació d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera. Estableix també que s’haurà d’ajustar a allò que disposa la legislació 
pressupostària. 
 
Les aportacions financeres que es comprometin a realitzar els signants no podran ser superiors a 
les 
despeses derivades de l’execució del conveni. 
 
Considerant l’article 49 LRJSP estableix que el contingut mínim dels convenis haurà de ser el 
següent: 

 

 
a) Subjectes que subscriuen el conveni i la capacitat jurídica amb què actua cadascuna 
de les parts. 
 
b) La competència en la qual es fonamenta l’actuació de l’Administració pública, dels 
organismes públics i les entitats de dret públic que hi estan vinculats o en depenen o de 
les 
universitats públiques. Cal tenir present, que en el conveni objecte del present informe 
no 
es concreta el títol competencial de l’Ajuntament. 
 
c) Objecte del conveni i actuacions que ha de dur a terme cada subjecte per al seu 
compliment, amb indicació, si s’escau, de la titularitat dels resultats obtinguts amb 
indicació de la seva distribució temporal per anualitats i la seva imputació concreta al 
pressupost corresponent d’acord amb el que preveu la legislació pressupostària. 
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e) Conseqüències aplicables en cas d’incompliment de les obligacions i compromisos 
assumits per cadascuna de les parts i, si s’escau, els criteris per determinar la possible 
indemnització per l’incompliment. 
 
f) Mecanismes de seguiment, vigilància i control de l’execució del conveni i dels 
compromisos adquirits pels signants. Aquest mecanisme ha de resoldre els problemes 
d’interpretació i compliment que es puguin plantejar respecte dels convenis. 
 
g) El règim de modificació del conveni. A falta de regulació expressa la modificació del 
contingut del conveni requereix l’acord unànime dels signants. 
 
h) Termini de vigència del conveni tenint en compte les regles següents: (...) Els 
convenis han de tenir una durada determinada, que no pot ser superior a quatre anys, 
llevat que normativament es prevegi un termini superior. Cal tenir present a més que 
d’acord amb l’apartat segon de l’article 49.h de la Llei 40/2015 estableix que en 
qualsevol moment abans 
de la finalització del termini de quatre anys els signants del conveni podran acordar 
unànimement la seva pròrroga per un període de fins a quatre anys addicionals o la 
seva extinció. El conveni objecte del present informe regula la vigència al seu pacte 
cinquè. 
 

Així mateix, l’article 110 de la Llei 26/2010 de 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les 
administracions públiques de Catalunya, en relació al contingut dels convenis assenyala que haurà 
de contenir el següent: 

 
a) Les administracions i els òrgans que subscriuen el conveni i la capacitat jurídica amb 
què actua cada part. 
 
b) La competència en virtut de la qual actua cada part. Govern de la Generalitat o del 
ple de l'entitat local o de l'òrgan de govern que autoritza el conveni en els supòsits en 
què siguin preceptius. 
 
d) L'objecte del conveni i les actuacions que s'acorda de realitzar per a complir-lo. 
 
e) El finançament, si l'objecte del conveni ho requereix, amb indicació de les partides 
pressupostàries que autoritzen la despesa. 
 
f) Els compromisos que assumeixen les parts. 
 
g) El termini de vigència del conveni i, si escau, el règim de pròrroga. Si el conveni 
comporta compromisos de despesa econòmica, les pròrrogues han d'ésser expresses. 
 
h) Les causes i les formes d'extinció diferents de l'expiració del termini de vigència, i la 
forma de finalitzar les actuacions en curs en cas d'extinció anticipada. 
 
i) L'establiment de les responsabilitats per a la gestió del conveni, inclosa, si escau, una 
organització específica a aquests efectes. 
 
j) L'establiment de les responsabilitats de seguiment i control de les actuacions que 
s'acordi 
desenvolupar, inclosa la possibilitat d'establir un òrgan específic per a complir aquestes 
funcions. 
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k) Les mesures que es poden adoptar en cas d'incompliment dels compromisos 
establerts pel conveni. 
 
l) Els òrgans i els procediments a què se sotmeten les diferències que puguin sorgir 
sobre la interpretació i el compliment del conveni, sens perjudici de la competència de 
l'ordre jurisdiccional contenciós administratiu. 

 
Considerant l’article 50 de la Llei 40/2015 estableix que serà necessari que el conveni vagi 
acompanyat d’una memòria justificativa on s’analitzi la seva necessitat i oportunitat, el seu impacte 
econòmic, el caràcter no contractual de l’activitat en qüestió així com el compliment d’allò previst en 
la mateixa llei. En l’expedient consta informe emès en data 2 d’abril de 2024 per la Tècnica de 
Recursos Humans i OAC. 
 
Considerant que, d’acord amb l’article 14 de la Llei 19/2014 determina que la informació 
pública relativa als convenis de col·laboració ha d’incloure, com a mínim: 
 

a) La relació dels convenis vigents, amb la indicació de la data, les parts que els signen, 
l’objecte, els drets i les obligacions de qualsevol mena que generin i el període de 
vigència. 
 
b) Les eventuals modificacions de qualsevol dels paràmetres a què fa referència la lletra 
a, i la data i la forma en què s’hagin produït. 
 
c) La informació relativa al compliment i l’execució dels convenis. 
 

Considerant que l’òrgan competent, per l’aprovació dels present acords, és el Ple de l’Ajuntament, 
en virtut d’allò que disposa l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i l’article 22.2 de la Llei 7/1985, de 
2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 
 
Per tot això,  
 

S’ACORDA: 
 
PRIMER: APROVAR  l’adhesió al conveni de col·laboració signat entre el Departament de Justícia 
de la Generalitat de Catalunya, la Federació de Municipis de Catalunya (FMC) i l’Associació 
Catalana de Municipis i Comarques (ACM), per fixar les condicions i requisits de l prestació de 
treballs en benefici de la comunitat per part de les persones proposades, al nostre Ajuntament 

 
SEGON: NOTIFICAR els presents acords de forma reglamentària, tal com  estableixen els articles 
40 i següents de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 
administracions públiques.  

 

Té la paraula la Regidora de Recursos Humans. 

Sra. Carme Jiménez: 
“Gràcies Alcalde.  
 
Bona nit a tothom. 
L’Ajuntament de Sant Vicenç ve col·laborant des de fa temps amb la Secretaria de Serveis 
Penitenciaris, Rehabilitació i Justícia Juvenil del Departament de Justícia de la Generalitat de 
Catalunya, per tal de què les persones del municipi que hagin estat condemnats a dur a terme 
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treballs en benefici de la comunitat els puguin prestar a les dependències municipals, facilitant, així, 
la prestació a les persones i obtenint, a la vegada, un benefici per al municipi en forma dels seus 
serveis. 
  
Aquesta col·laboració està regulada per la normativa vigent, sense que l’assumpció de la mateixa 
comporti cap despesa ni responsabilitat per a l’Ajuntament, tenint en compte que totes les 
obligacions laborals i/o responsabilitats van a càrrec del Departament de Justícia de la Generalitat 
de Catalunya. 
  
Per a formalitzar aquestes col·laboracions, des de la Secretaria municipal es va recomanar 
l’aprovació d’un conveni marc de col·laboració que fixés les condicions i les característiques de la 
prestació dels treballs en benefici de la comunitat. Un cop comentat aquest extrem amb el 
Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, ens van fer a mans el conveni signat en 
data de maig de 2021 entre el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, la Federació 
de Municipis de Catalunya (FMC) i l’Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM), perquè si 
ho consideràvem adients ens hi poguéssim adherir. 
  
Amb aquest expedient, l’Ajuntament de SVC s’adhereix a aquest conveni que regula les condicions i 
requisits de la prestació dels treballs en benefici de la comunitat.” 
 
Demana la paraula la Sra. Adriana Delgado: 
“Si, només que no hem tingut temps de mirar-nos be el dictamen. Entenem que és positiu i 
votarem a favor.  
Per acabar-lo d’entendre-ho: son contractacions que es van fer per a l’ajuntament d’aquestes 
persones que estaven dins d’aquest programa. S’havia fet en moments puntuals directament, crec, 
amb Justícia. Ara és a través d’aquest conveni.” 
 
Sra. Carme Jiménez: 
“Només fem el conveni marc per tal de saber què és el que hem d’establir, però ho fan tot des del 
Departament de Justícia. Ens diran quina serà la persona que vindrà perquè sapiguem els requisits 
que té i on el podem posar i llavors els hi donem sortida.”  

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat  dels seus assistents. 
 

A favor: (13) 
Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Carme Jiménez Fernández, primera Tinent d'Alcaldia, JUNTS xSVC CM. 
Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí,  segona Tinent d'Alcaldia. JUNTS xSVC CM.  
Sra. Esther Milán Sánchez tercera Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Antoni Calveras Fugaroles quart Tinent d'Alcaldia JUNTS xSVC CM. 
Sr. Pau Polo i Gubianas JUNTS xSVC CM. 
Sra. Isabel Molina i Martínez JUNTS xSVC CM. 
Sra. Adriana Delgado i Herreros. ERC-AM 
Sr. Jordi Palma i Sánchez. ERC-AM 
Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. ERC-AM 
Sr. Jordi Bacardit i Gordo. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Raquel Castro i Arias. SV SOU VOSALTRES 
Sra. Isabel Pérez i Estrada. PSC-CP 
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6.- PRECS I PREGUNTES 

 
El Sr. Alcalde manifesta que no consta cap pregunta ni cap prec presentats i demana si hi ha algun. 
 
Sra. Adriana Delgado: 
“Voldríem demanar sobre l’Aplec de l’1 de maig. Si se sap ja quina serà la previsió de la festa.” 
Sra. Carme Jiménez: 
“L’Aplec de l’1 de maig es farà a Sant Jaume i en breu sortiran. L’organitza el Centre Excursionista, es fa a 
Sant Jaume, ja ho he dit. Esta programat fer una missa, que es pugui donar el panellet després allà dalt. 
Després de la missa i una vegada acabada la missa hi haurà l’audició de sardanes.”  
 
 
I no havent-hi altres temes a tractar, la Presidència aixeca la reunió de tot el qual s’estén la present 
acta que signa la Il·lm. Alcalde juntament amb mi, el Secretari Acumulat , que certifico. 
 
 
 
 
Vist i plau                   El Secretari Acumulat, 
L’Alcalde-President, 
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